



## BETA SIGMA PHI DAY

April 30<sup>th</sup>, 2013

**WHEREAS**, Beta Sigma Phi is a worldwide women's social and cultural organization that is non-political, non-sectarian and has no age restrictions; and

**WHEREAS**, with over 250,000 members in the United States, Canada and 20 other countries, Beta Sigma Phi has been active in Ottawa for 75 years with a membership of approximately 375 members among 22 chapters; and

**WHEREAS**, Beta Sigma Phi has raised money and supports local charities and hospitals and provides a bursary fund; and

**WHEREAS**, honorary members of Beta Sigma Phi in Ottawa include Mary Cook, Carolyn Waldo, Flora Macdonald, Marguerite Hale and Dr. Elaine Jolly;

**THEREFORE**, I, Jim Watson, Mayor of the City of Ottawa, do hereby proclaim **April 30<sup>th</sup>, 2013 as Beta Sigma Phi Day** in Ottawa.

## JOURNÉE BETA SIGMA PHI

Le 30 avril 2013

**ATTENDU QUE** Beta Sigma Phi est un organisme social et culturel mondial composé de femmes, apolitique, non confessionnel et sans restriction d'âge; et

**ATTENDU QU'**avec plus de 250 000 membres aux États-Unis, au Canada et dans 20 autres pays, Beta Sigma Phi est actif à Ottawa depuis 75 ans et qu'il compte environ 375 membres répartis dans 22 sections; et

**ATTENDU QUE** Beta Sigma Phi recueille des fonds, qu'il appuie les organismes caritatifs et les hôpitaux de la région et qu'il possède un fonds de bourse d'études; et

**ATTENDU QUE** Mary Cook, Carolyn Waldo, Flora Macdonald, Marguerite Hale et la D<sup>re</sup> Elaine Jolly sont membres honoraires de Beta Sigma Phi;

**PAR CONSÉQUENT**, je, Jim Watson, maire de la Ville d'Ottawa, proclame par la présente le **30 avril 2013 Journée Beta Sigma Phi** à Ottawa.

Jim Watson  
Mayor / Maire

